

Title (en)

Device for lifesaving and rescue of a person fallen overboard

Title (de)

Gerät zur Rettung und Bergung von ins Wasser gefallenen Personen

Title (fr)

Dispositif de sauvetage et d'aide à la récupération d'une personne tombée à l'eau

Publication

**EP 0867359 A1 19980930 (FR)**

Application

**EP 98400683 A 19980324**

Priority

FR 9703622 A 19970325

Abstract (en)

The life saving device for a person fallen in the water comprises a cover (1) forming an envelope with an opening and closing flap (2). The cover receives a floating device (3) connected to a first end-piece (4). The cover comprises in its upper part means (5) for fixing in a support and in its lower part a hole (6) for passage of a second end-piece (7). A first end (8) of this second end-piece projects outside the cover and is connected to the support. The second end (9) of this piece extends into the cover and forms a loop on which is engaged a winding/unwinding reel (10) for the first end-piece connected to the floating device. The life saving device is simple and easily used.

Abstract (fr)

Ce dispositif comportant une housse (1) formant enveloppe munie d'au moins un volet (2) d'ouverture-fermeture de cette housse, et adaptée pour recevoir un engin flottant (3) associé à un premier bout (4), est caractérisé en ce que la housse comporte, dans sa partie supérieure, des moyens (5) de fixation sur un support et, dans sa partie inférieure, au moins un trou (6) de passage d'un second bout (7) dont une première extrémité (8) fait saillie hors de la housse et est adaptée pour être raccordée au support et dont une seconde extrémité (9) s'étend dans la housse et forme une boucle sur laquelle est engagée une bobine (10) d'enroulement/déroulement du premier bout (4) associé à l'engin flottant (3). <IMAGE>

IPC 1-7

**B63C 9/26**

IPC 8 full level

**B63C 9/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B63C 9/26** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4599073 A 19860708 - FRYER DOUGLAS M [US], et al
- [Y] WO 9513958 A1 19950526 - RAPP BOMEK A S [NO], et al
- [Y] US 3317936 A 19670509 - JOHNSON DONALD W, et al
- [A] US 3095587 A 19630702 - WHALEN MILTON W
- [A] WO 8706905 A1 19871119 - REKSTEN BOERRE [NO]
- [A] EP 0122437 A1 19841024 - ESSEN WOLFGANG [DE], et al
- [A] US 3099845 A 19630806 - CHAMBERLAIN CLAIR J

Cited by

AU759879B2; EP1336560A1; US6547615B1; WO0132504A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB GR IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0867359 A1 19980930; EP 0867359 B1 20010725**; DE 69801173 D1 20010830; DE 69801173 T2 20020314; ES 2161507 T3 20011201;  
FR 2761335 A1 19981002; FR 2761335 B1 19990528; GR 3036969 T3 20020131

DOCDB simple family (application)

**EP 98400683 A 19980324**; DE 69801173 T 19980324; ES 98400683 T 19980324; FR 9703622 A 19970325; GR 20010401839 T 20011022